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Tvorca Monottiho protokolu Robin Monotti Graziadei nedávno preposlal odkaz, ktorý dostal od
speváka Erica Claptona.

Clapton v ňom uvádza nepriaznivé reakcie, ktoré ho postihli po podaní očkovania. Ľutuje, že
procedúru postúpil a pýta sa: „Kam sa podeli všetci rebeli?“

V odkaze sa píše:

Som veterán. Prežil som, s veľkou pomocou, závislosť a alkoholizmus a teraz sa nachádzam
v najväčšej dileme svojho života…

Vnútorne stojím proti našim „voleným lídrom“ už od brexitu, intuitívne pochybujúc o ich integrite
a charaktere…

Pri objavení sa ochorenia Covid-19 som dúfal, že nás povedú lekári ako C. Henegan, S. Gupta a Jay
Bhattacharya, no keď sa do toho vložila Imperial College London so svojimi žalárnikmi, pochopil som,
že máme veľký problém…

Som človek viery, hoci abstraktnej a to, čo som pociťoval a čoho som bol svedkom od marca 2020,
ma začalo odvádzať od vládnej rétoriky a oddanosti bežnej verejnosti voči premiérovi a jeho
kamošom…

Hľadal som hrdinov v parlamente a našiel som C. Walkera, Desmonda Swayneho a, bohužiaľ už na
dôchodku, lorda Sumptiona…

Na YouTube som našiel Hugotalks a Talk Radio… a to bolo všetko…

Potom ma nasmerovali k Van Morrisonovi, teda, keď som našiel svoj hlas, a hoci som spieval jeho
slová, ozývali sa mi v srdci…

Pieseň „Stand and deliver“ som nahral roku 2020 a okamžite ma zasypali pohŕdaním a posmechom…

Vo februári tohto roku, skôr ako som sa dozvedel o povahe vakcín (mám 76 rokov a emfyzém), som
bol v avant garde. Dostal som prvú dávku vakcíny AstraZeneca a hneď na to som mal silné reakcie,
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ktoré trvali desať dní.

Nakoniec som sa zotavil a povedali mi, že o dvanásť týždňov dostanem ďalšiu…

Asi o šesť týždňov neskôr mi ponúkli druhú dávku AstryZenecy a zaočkovali ma ňou, no
o nebezpečenstvách som toho veľa nevedel. Je zbytočné hovoriť, že som mal hrozné reakcie, ruky
a chodidlá mi buď mrzli, alebo ma pálili či boli necitlivé a dva týždne takmer nepoužiteľné.

Bál som sa, že už nikdy nebudem hrať (trpím periférnou neuropatiou a k tej ihle som sa nemal nikdy
priblížiť). Propaganda však hovorila, že vakcína je bezpečná pre všetkých…

Potom som stretol člena tejto skupiny, ktorý mi radil byť opatrný a dozrieť na to, čo sa deje s vami,
ľudia…

Bolo to, akoby sa nadvihol nejaký záves, že už nie som sám, že je v poriadku, ba vlastne nevyhnutné,
počúvať svoju intuíciu a riadiť sa srdcom…

Ďalej sa uberám cestou pasívneho odporu a snažím sa dodržiavať pravidlá, aby som bol schopný
aktívne milovať svoju rodinu. No je ťažké zahryznúť si do jazyka s tým, čo viem teraz…

Nahral som a uverejním tu ďalšiu Vanovu pieseň, nazvanú „The Rebels“. Nie je agresívna ani
provokatívna, iba sa pýta:

„Kam sa podeli všetci rebeli?

Ukrývajúci sa za monitory svojich počítačov

Kde je ten duch, kde je duša

Kam sa podeli všetci rebeli?“

Som rebel celý svoj život, proti tyranii a arogantnej moci, ktoré práve teraz máme, no tiež túžim po
priateľstve, súcite a láske a tie tu nachádzam…

Verím, že s týmito vecami dokážeme zvíťaziť.

E.C.
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